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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Schmitt Pál úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok feltenni Dr. Pintér Sándor belügyminiszterne k

„Mi lesz veletek kistérségek? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2004-ben kialakított kistérségi társulások együttműködési rendszere az elmúlt években jelentősen
segítették az önkormányzati feladatok min őségi ellátását . Létrehozásukkal sikerült elérni azt, hogy
az önkormányzatok egymással összefogva lássanak el, akár olyan közfeladatokat is, melyekre a
korábbi években nem volt lehetőségük. Elmondható, hogy mostanra egy megfelel ően működő
rendszer alakult ki .
A Nemzeti Együttműködés Programjában csak említés szintjén szerepelnek a társulások, miközbe n
ezek fenntartása az önkormányzatok számára továbbra is fontos volna . Ugy tűnik mintha az új
kormány tudomást sem venni erről a működő rendszerrő l, ezért kérdezem miniszter urat :

Mit tervez a kormány a kistérségi társulások rendszerével ?
Milyen módon kívánja továbbfejleszteni közfeladatok magas szint ű ellátását ?

Várom megtisztelő válaszát !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2010 . július

Dr. Kolber István
MSZP
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